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رئیس جمهور هم سرخود نشان را اهدا نمی کند

شیاری اظهار داشت: اعطای نشان توسط شهردار تبریز بایستی مصوبه شورای شهر را داشته باشد و حتی نشان های

اهدایی توسط رئیس جمهور نیز با مجوز هیئت دولت است و رئیس جمهور سر خود نمی تواند کاری انجام دهد اما در

اینجا نمی دانم چه مسائلی اتفاق افتاده است و این اقدامات قابل تامل است.

به گزارش آران نیوز: علی شیاری عضو شورای شهر تبریز در گفتگو با خبرنگار این پایگاه خبری و در خصوص برخی تحریفات
تاریخی در کتاب"تاریخ تبریز و پیرامون" که توسط شهرداری تبریز منتشر شده است گفت: بنده تا کنون این کتاب را نخوانده ام
اما اگر مطالبی که درباره آن شنیده ام درست باشد این اقدام قابل تامل است، چراکه آذربایجان به کسروی و همفکرانش افتخار
نمی کند بلکه ما باکری ها و بسیاری دیگر از بزرگان را داریم که باعث افتخار اهالی آذربایجان و ایران هستند و برخی نوشته ها

در این کتاب با اسلام و هویت شیعی ما مغایرت دارد.
وی در خصوص اهدای نشان توسط شهردار تبریز به وزیر اقتصاد جمهوری آذربایجان نیز گفت: در جلسه هفته گذشته شورای
شهر تبریز خانم آهور تذکری در این خصوص دادند و بنده از اعضای شورا خواستم تا نسبت به این کار توسط شهردار واکنشی

نشان دهند اما متاسفم که شورای شهر تبریز به فاز دیگری رفته و دلیل سکوت آقایان درباره این اقدام را نمی دانم.
شیاری گفت: به نظرم بایستی رسانه ها با حساسیت به این قضیه ورود پیدا کنند و از نمایندگان مجلس و سایر مسئولین

استانی پیگیری نمایند.
عضو شورای شهر تبریز ادامه داد: ای کاش آقای شهردار بگویند که این تشخیص مصلحت را وزارت امور خارجه به ایشان ابلاغ

کرده اند یا خیر؟
شیاری اظهار داشت: اعطای نشان توسط شهردار تبریز بایستی مصوبه شورای شهر را داشته باشد و حتی نشان های اهدایی
توسط رئیس جمهور نیز با مجوز هیئت دولت است و رئیس جمهور سر خود نمی تواند کاری انجام دهد اما در اینجا نمی دانم

چه مسائلی اتفاق افتاده است و این اقدامات قابل تامل است.
وی همچنین در خصوص انتخاب تبریز به عنوان شهر نمونه گردشگری در سال ۲۰۱۸ نیز اظهار داشت: بنده به آقای نجفی گفته ام
به اول بودن افتخار می کنیم اما سوالی که دارم این است وقتی ملت از آلودگی خفه می شوند و در خیلی از کارهایمان نظرات

متخصصان را دخیل نکرده ایم بر مبنای چه حساب و کتابی شهر نمونه انتخاب می شویم؟
شیاری ادامه داد: در خصوص حاشیه نشینی و رفع مشکلات این قشر از مردم چه برنامه ریزی هایی انجام داده ایم؟ متاسفانه ما

در آمارهایمان غلو می کنیم و سایر افراد نیز فکر می کنند که تبریز واقعا متحول شده است.
عضو شورای شهر تبریز گفت: با این وضعیت آیا در ۲۰۱۸ میزبان مناسبی خواهیم بود؟ زیرساخت هایمان تا چه حدی آماده این
رویداد مهم است؟ باید دقت کنیم که آمار غلط ذهن ها را به انحراف می کشاند و این افتخار نیست که سرمان را در برف کنیم و
از واقعیات دور شویم و به جای ما مشهد و اصفهان و سایر کلانشهرها پیشرفت حقیقی داشته باشند، به عنوان مثال در عید

نوروز می گویند چندصد هزار نفر وارد تبریز شدند اما واقعا همشهریان ما در تبریز این حجم ورود از مردم را احساس کردند؟
شیاری در پایان اظهار داشت: نمی دانم با این رویه قسم حضرت عباس را باور کنم یا دم خروس را!!
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